
Zápis 

ze 6. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 21.9.2023 

 

 

Přítomno: 7 zastupitelů (v úvodu 6 zastupitelů, starosta P. Blažek dorazil v 18:21), 4 občané. 

 

1. Zasedání zahájila S. Tahalová v 18:08. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: M. Eder, 

P. Novák. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Schváleno doplnění programu dnešního jednání o: 

RO č. 1, RO č. 2 a RO č. 3 a smlouva s EKO-KOM. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 

0. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání:  

2 úkoly:  

- Provozní řád nového dětského hřiště (řád je hotový, bude vyvěšen u hřiště) 

- Vyjádření k možnosti změny kvót stavebních pozemků v rámci Územního plánu 

z Krajského úřadu – KÚ se nevyjádří, dokud nebude jasné, co v ÚP projde a co ne, 

pak může obec řešit a bojovat za změnu limitů, Smlouva o dílo na zpracování ÚP je již 

však podepsána s hradeckou firmou SURPMO (na 269 830 Kč), je možnost získat 

dotaci na zpracování části ÚP (na konverzi do jednotného standardu), dotace by 

pokryla 90 % nákladů (jedná se o částku kolem 120 000, - Kč) 

 

V 18:21 dorazil na jednání starosta Petr Blažek z jednání Mikroregionu Tábor. 

 

5. Byl projednán záměr prodeje části pozemku p.č. 20/1 – noví majitelé domu po 

Leskovských, na pozemku obce je jejich ČOV. Záměr prodeje části pozemku byl 

vyvěšen a na základě projednání byl schválen prodej části pozemku, bude vyměřen na 

náklady nových majitelů. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Byla projednána výměna topného systému v Kulturním domě. Je uzavřena Smlouva o 

dílo s využitím „kotlíkové dotace“, budou 2 kotle, ovládání na dálku. Podpisem smlouvy 

se zhotovitelem – Natalija Holubová, Železnice, na částku 818 296 Kč je pověřen 

starosta obce P. Blažek. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Dále byla projednána Rozpočtová opatření č. 1. 2 a č. 3.  

RO č. 1 – 270 000 Kč - náklady na pořízení změny územního plánu, výdaje budou kryty 

ze zůstatku minulého roku. 

RO č. 2 – 10 000 Kč - navýšení výdajů na Pečovatelskou službu z Lomnice nad 

Popelkou, v rozpočtu dána částka 5 tisíc, je téměř vyčerpána, proto je třeba částku 

navýšit. 

RO č. 3 – 26 350 Kč - nákup vleku k malému traktoru, společná žádost o dotaci přes 

Mikroregion, zatím bude v majetku Mikroregionu, následně bude převeden do 

vlastnictví obce. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

8. Projednání uzavření Smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 

zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství s  EKO-KOMem. Jde o 

smlouvu, kterou jsme měli uzavřenou i v předchozím období. Změnila se však 

legislativa a smlouva musí odpovídat novým zákonům.  Na základě této smlouvy pak 

obec získává nárok na odměnu za zajišťování zpětného odběru a následného využití 

odpadů z obalů. Podepsáním smlouvy je pověřen starosta Petr Blažek. 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 



 

9. Projednán návrh na možný pronájem obecních prostor – využití knihovny a místnosti 

současné posilovny. Možné využití „posilovny“ pro kadeřnictví nebo zda renovovat 

posilovnu. Dotaz – má místnost posilovny kolaudaci pro služby? (J. Němec). S 

možnostmi využití prostor budou osloveni i občané anketou. Hlasování: pro 7, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

 

10. Z jednání na Mikroregionu Tábor vzešel požadavek vzít na vědomí Závěrečný účet 

Mikroregionu Tábor za rok 2022, byl vzat na vědomí na minulém zasedání 22.6.2023, na 

příští jednání MT je třeba jen dovézt podepsaný dokument, který byl řádně vyvěšen. 

 

11. Různé:  

 

- Rodinné centrum Kapička, z.s. Jičín, žádost o finanční příspěvek na činnost - služby 

v obci využívá 1 rodina. 

- Život bez bariér, z.ú. Nová Paka, žádost o finanční příspěvek na činnost, popř. 

možnost je podpořit nákupem jejich výrobků (např. na sportovní, kulturní akce) 

Bylo schváleno zaslání příspěvku každému zařízení ve výši 4 000 Kč. 

- otázka možného zřízení vrtu (vlastní studny) u Kulturního domu – bude se o něm 

uvažovat. 

- návrh na umístění Z-boxu (cca 10 přihrádek, služba Zásilkovny pro ukládání zásilek) 

umístěn bude u Obecního úřadu (na rohu vedle okna knihovny). 

- cyklostezka do Železnice, měla by vést po levé straně směrem k Železnici.  

- dotaz na úpravu lip na „zástružku“ (H. Lingrová), starosta P. Blažek odpověděl, že 

bude proveden bezpečností řez, také požádal o posudek na stříbrný smrk u splavů, 

který schne. 

- informace o daru pingpongového stolu do KD od p. Kvasničkové (nejstarší 

pingpongový stůl bude vyřazen a nahrazen tímto). 

- začalo se s obnovou nátěrů zábradlí po celé obci (P. Blažek). 

- zastínění velkých oken na sále v KD venkovními el. roletami, máme cenový návrh ve 

výši 140 000 Kč. 

 

12. Úkoly:  

• Obnova lavičky na kraji „zástružku“ (pod stromem naproti pí Vejvarové) 

z: P. Blažek   

t: 31.10.2023 

 

13. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 7, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


